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UPRAVNO VIJEĆE  
ETNOGRAFSKOG MUZEJA SPLIT 

 
IZVADAK  IZ  Z A P I S N I K A 

sjednice Upravnog vijeća Etnografskog muzeja Split (6/2021) 
 
Sjednica je održana 21. srpnja 2021. godine s početkom u 9,00 sati. 
 
Sjednici su nazočili: 

1. Ante Jurčević, predsjednik Upravnog vijeća 
2. Vesna Bulić-Baketić, zamjenica predsjednika Upravnog vijeća 
3. Slaven Raos, član Upravnog vijeća 
4. Svemirka Meštrović-Bralić, članica Upravnog vijeća 
5. Maja Alujević, članica Upravnog vijeća 
6. Silvio Braica, ravnatelj Muzeja 

 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika UV sa sjednice 31. svibnja 2021. 
2. Šestomjesečni izvještaj EMS (1. – 6. 2021.)  
3. Razno 

 
AD 1) 
Zapisnik sjednice Upravnog vijeća EMS od 31. svibnja 2021. godine prethodno je putem e-
maila dostavljen svim članovima Upravnog vijeća. Zapisnik je bez primjedbi prihvaćen. 
 
AD 2) 
Naglašeno je da prihodi iz gradskog proračuna čine oko 98% ukupnih prihoda za izvještajno 
razdoblje i to je povećanje udjela nadležnog proračuna u ukupnim prihodima u odnosu na 
prošle godine upravo zbog toga sto su drastično pali prihodi iz ostalih izvora, a razlog je 
pandemija.  
Prihodi su se ostvarivali planiranom dinamikom i ovisili su o muzejskom programskom 
vremeniku, pa je to utjecalo i na povećanje gradskih sredstava u odnosu na isto razdoblje lani. 
Također, povećala su se i neka prava iz kolektivnog ugovora pa je i to utjecalo na povećanje 
prihoda. 
Prihodi iz državnog proračuna kao nenadležnog proračuna u izvještajnom razdoblju su 
ostvareni  u manjem iznosu nego lani u istom izvještajnom razdoblju i čine oko 0,8% ukupnih 



polugodišnjih prihoda. U izvještajnom razdoblju pristigla su sredstva po jednom ugovoru u 
80%- tnom iznosu. 
U odnosu na prošlu godinu rashodi su ostvareni u većem obimu sukladno i povećanim 
prihodima, a najviše na poziciji rashoda za zaposlene zbog prava iz kolektivnog ugovora. 
Rashodi za nabavku nefinancijske imovine financirani su iz prihoda od poslovanja.  
Šestomjesečni financijski izvještaj i izvještaj o radu EMS je jednoglasno prihvaćen. 
 
Sjednica je završila u 10 sati. 
 
 

predsjednik Upravnog vijeća EMS-a 
dr. sc. Ante Jurčević 

 


